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Abstract (en)
[origin: WO2017202842A1] The invention relates to a crushing device comprising two crushing shafts arranged parallel to one another and having
crushing elements arranged thereon, wherein the crushing shafts are preferably rotatable relative to one another in a mechanically synchronized
manner, comprising a shaft-side coupling element, which is connected to a respective first end of the shredding shafts, and comprising a housing
having a housing-side coupling element, which can be coupled to the shaft-side coupling element. The shredding device according to the invention
is characterized by a displacement device, which causes displacement of the shredding shafts for uncoupling the shaft-side coupling element from
or coupling the shaft-side coupling element to the housing-side coupling element.

Abstract (de)
Die erfindungsgemäße Zerkleinerungsvorrichtung umfasst zwei parallel zueinander angeordnete Zerkleinerungswellen mit darauf angeordneten
Zerkleinerungselementen, wobei die Zerkleinerungswellen vorzugsweise zueinander mechanisch synchronisiert drehbar sind; ein wellenseitiges
Kupplungselement, das mit einem jeweiligen ersten Ende der Zerkleinerungswellen verbunden ist; und ein Gehäuse mit einem gehäuseseitigen
Kupplungselement, das mit dem wellenseitigen Kupplungselement koppelbar ist. Die erfindungsgemäße Zerkleinerungsvorrichtung ist
gekennzeichnet durch eine Verschiebevorrichtung, die ein Verschieben der Zerkleinerungswellen zum Entkoppeln und Koppeln des wellenseitigen
Kupplungselements vom bzw. am gehäuseseitigen Kupplungselement bewirkt.
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